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Silvbergs Fritidsförening styrelsemöte nr 1/2024 

Plats och datum 

Romme Stugby, onsdagen den 12 juni 2024, kl. 19.00-20.30 

Närvarande 

Jerry Kumlin (ordf.), Calle Myrsell (sekr.), Solveig Bodare, Christer Fredriksson, Åsa Fredborg, 

Ann-Katrtin Svorén samt Roland Kurkkio . 

Inbjuden: 

Johan Skoog. 

§ 1 Mötets öppnande  
Jerry hälsar välkommen till dagens styrelsemöte och öppnar mötet. 

§ 2 Protokollsjusterare 
Styrelsen beslutar 

att  utse Solveig Bodare till protokolljusterare vid dagens möte. 

§ 3 Uppföljning av föregående styrelseprotokoll (nr 4- 2024, 17 december) 
a/ Silversnillarna är klara att använda. 

b/ Hitta Ut-orientering är i full gång i samverkan med Säterbygdens OK  

 (30 check-points i Skenshyttan). 

c/ Vi medverkade i Säters kommuns Seniorkul med utegym i maj.  

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporterna. 

§ 4 Uppstart bygge av bastuflotte – material och arbetsgrupp 
Johan Skoog och Jerry presenterar ritning och planer för byggande av en bastuflotte i Dammsjön, 

Skenshyttan. Bastun ska ha ett mindre omklädningsrum, samt soldäck på taket. Bastun ska flyta på 

pontoner. Pontonerna måste inköpas, övrigt material finns i stort sett sedan tidigare inkluderat de 

tryckimpregnerade brädorna som vi fått från brf Läroverksvallen (som bytt ut deras balkonger). 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna den presenterade ritningen, 

att utse Jerry till byggledare och ge honom mandat att utse arbetsgrupp för iordningställandet, 

att inköpa pontoner till en kostnad av 40.000 kr inklusive frakt. 

§ 5 Information om discgolf och MTB-banor i Ulvshyttan 
Jerry och Calle har tillsammans med Rasmus Olsen (discgolf) och Trailbyggarna (MTB) rekat för 

nya banor för dessa aktiviteter, med utgångspunkt från parkeringen vid Ulvshyttans IP. När 

planerna är klara måste vi ansöka om bidrag innan banorna kan bli verklighet. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten.  

§ 6 Röjning av vandringsleder 
Vi måste underhållsröja våra fyra vandringsleder, samt kompletterings snitsla dessa innan vi 

bjuder in till vandringar under julimånads onsdagar. Inbjudan kommer på hemsidan och i sociala 

medier. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 
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§ 7 Ekonomisk rapport – antal medlemmar 
Christer lämnar ekonomisk rapport. Antalet medlemmar är 85 st. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 8 Träningsvärket, flisning av stigar, sommararbetare 

Föreningen kommer att ansvara för fyra ungdomar som sommararbetare under v.24-25. Jerry är 

ansvarig arbetsledare. Arbetet kommer i huvudsak att vara röjning, målning och flisning. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 9 Korpens seniorvecka i september 

Korpen kommer att genomföra sin seniorvecka i september. Vi deltog förra året med olika 

aktiviteter. 

Styrelsen beslutar 

att  delta under Korpens seniorvecka även i år. 

§ 10 Svampexkursion i september 
Vi har blivit inbjudna av svampklubben Skogsriskan, Borlänge att delta på svamputflykt till 

naturreservatet Jätturn lördagen den 14 september. 

Styrelsen beslutar 

att  inbjuda våra medlemmar till denna svamputflykt den 14 september. 

§ 11 Boule på måndagar 
Intresse finns att starta boulespel på måndagar kl. 14.00 på föreningens bana i Skenshyttan. 

Styrelsen beslutar 

att  inbjuda våra medlemmar till boule på måndagar. 

§ 12 Inköp av trampbåt och flytvästar 
Vi har fått möjligheten att inköpa trampbåt som komplement till utegymmet i Skenshyttan. 

Styrelsen beslutar 

att  inköpa trampbåt och flytvästar.  

§ 13 Avslutning -nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir efter sommarens aktiviteter. 

  
Jerry Kumlin Calle Myrsell 

ordförande sekreterare 

 

 

 

Solveig Bodare 

protokolljusterare  


